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Sastanak sa predsjednikom Brajovićem je bio veoma pozitivan, to je naš treći susret 

koji je usijedio nakon posjete predsjednika Đukanovića Evropskom parlamentu. 

Crna Gora je zemlja kandidat za članstvo u EU, želimo i podržavamo da to bude 

realizovano do 2025. i na tome radimo zajedno sa vlastima Crne Gore. U tom smislu 

veoma podržavamo i smatramo značajnim prisustvo zvaničnika Crne Gore u Briselu, 

Strazburu i zemljama članicama. To veoma jača kredibilitet Crne Gore i utiče na 

jačanje odnosa. Mi ćemo naravno podržati napore Crne Gore na putu uspješnog 

zaključenja i punog učlanjenja u EU, nakon već uspješnog učlanjenja u NATO. Želim 

da pohvalim rad i ulogu Crne gore u stabilnosti Balkana, jer bez stabilnog Balkana 

nema ni stabilnosti Evropske unije i računamo da će Crna Gora tu imati veoma 

značajno mjesto.  

Ja veoma vjerujem u ekonomsku diplomatiju i mislim da će  u tom okviru moći da 

jačaju odnosi između evropskih i crnogorskih preduzeća. Takođe mislim da je 

saradnja sa Crnom Gorom važna i na polju borbe protiv terorizma i suprotstavljanju 

infiltraciji islamiskih terorista preko Balkana. Saradnja sa Crnom Gorom je na tom 

polju veoma dragocjena. 

Ivan Brajović 

Veoma je važno što sa imamo kontinuiranu saradnju sa predsjednikom Evropskog 

parlamenta gospodinom Tajanijem, lijepo je čuti riječi o važnosti prisustva Crne 

Gore na svim evropskim adresama, a takođe je važno kad sa ovakve adrese neko 

pohvali vaš integracioni put i doprinos u regionu Balkana i šire u Evropi. Predočio 

sam gospodinu Tajaniju aktuelne trenutke u Crnoj Gori, doprinosu kada je riječ o 

radu na izbornom zakonodavstvu, kao i o napretku u integracionim procesima i 

ekonomskom razvoju.  

Kao što ste čuli i od gospodina Tajanija, značajnu pažnju smo posvetili ekonomskoj 

diplomatiji. Skupština Crne Gore se ozbiljno bavi parlamentarnom diplomatijom, ne 

samo na nivou rukovodstva nego i na nivou svih poslanika, koji su vrlo angažovani 

u svim međunarodnim organizacijama i sve čine da se dobar glas o Crnoj Gori što 

dalje čuje.  


